



Ref. No
檔案編號: _____

 **香港運動員就業及教育計劃**
Hong Kong Athletes Career & Education Programme (HKACEP)

體育大使 - 申請表
Sports Ambassador - Application Form

I. 個人資料 Personal Particulars

姓名 (英文) _____ 姓名 (中文) _____ 性別 _____
Name in English: _____ Name in Chinese: _____ Sex: _____

電話號碼 _____ 電郵 _____ 運動 _____
Contact No.: _____ Email: _____ Sports: _____

所屬體育總會
National Sports Association: _____

狀況 現役 計劃退役 退役
Status: Serving Retiring Retired

II. 學歷 Academic Qualification Obtained

小學 中學 大專 碩士 博士 其他
 Primary Secondary Tertiary Master Doctor Others: _____

III. 運動員過往比賽成績 Sports Achievement #

年份 Year	比賽名稱 Name of Competition	成績 Result

#請列出最佳的本地/海外比賽成績 Please list the best result in overseas/local competition

IV. 可擔任體育大使之時間 Preferred Timeslot

V. 其他 Others

- a. 妳/你能使用哪種語言進行分享?
Which language(s) could you use in delivering speeches? 中文 Chinese 英語 English
- b. 是否曾參予過公眾演講或分享活動?
Have you participated in public speaking or sharing activities? 是 Yes 否 No
- c. 是否曾參予過 HKACEP 的體育大使計劃?
Have you participated in the Ambassador Programme of HKACEP? 是 Yes 否 No

往後頁 P.T.O.

VI. 請剔選你對運動講座的意向 Please indicate your preference of sports talks

a. 妳/你願意到哪些機構分享你的運動員經歷或故事?

Which organization(s) are you willing to share your sports story?

- 社區單位 學校 商業機構
Community Sectors Schools Corporations

b. 妳/你對以下哪些分享主題感到興趣?

Which of the following sharing topic(s) are you interested?

- | | |
|--|---|
| <input type="checkbox"/> 運動員生涯
Sports life | <input type="checkbox"/> 生涯規劃
Life and career planning |
| <input type="checkbox"/> 敢於追夢
To dare to pursue your dream | <input type="checkbox"/> 運動與健康
Sports and Health |
| <input type="checkbox"/> 以正面態度面對挑戰
Positive attitude towards life challenge | <input type="checkbox"/> 運動與學業
Sports and Studies |
| <input type="checkbox"/> 奮鬥與堅持
Striving for best and perseverance in sports | <input type="checkbox"/> 終身學習
Lifelong Learning |
| <input type="checkbox"/> 教練經驗分享
Coaching experience sharing | <input type="checkbox"/> 其他，請註明:
Others, Please specify: _____ |

VII. 承諾 Undertaking

本人明白及同意中國香港體育協會暨奧林匹克委員會(港協暨奧委會)有權使用本人於活動期間被拍攝所得之相片及錄像，並擁有有關相片及錄像所涉及的一切權利，包括編訂、刊登或以任何方式使用有關資料的權利。

I understand and agree that Sports Federation & Olympic Committee of Hong Kong, China (SF&OC) own the rights in utilizing the photos and videos taken during the event, and own all rights in and arising from these photos and videos, including editing, publishing or using in other ways.

本人明白體育大使計劃之所有安排均在香港運動員就業及教育計劃(HKACEP)的批准下進行，包括講座主題及給予運動員的車馬費。本人接受並服從 HKACEP 就體育大使計劃的一切安排。

I understand that all the arrangement of Ambassador Programme, including theme of talks and honorarium to ambassador, is under the approval of Hong Kong Athletes Career & Education Programme (HKACEP). I accept and will adhere to all arrangements of HKACEP for the event.

本人明白擔任體育大使有義務尊重及維持港協暨奧委會之正面形象。

I understand that athlete ambassador have an obligation to respect and maintain the positive image of SF&OC.

本人明白如有關機構贈予體育大使之紀念品價值超過港幣\$500，需按照港協暨奧委會有關禮物處置之指引交回本會處理。

I understand that if the value of souvenirs presented to ambassador is over HK\$500, it should be sent to the federation for disposal according to the policy of SF&OC.

申請人簽署 Applicant's Signature

日期 Date

監護人簽署(如適用) Guardian's Signature (If applicable)

日期 Date
